

峻宏企業有限公司於 101 年成立於台中，以設計為主要的營運核心，成為專業的客製化商品公司，我們深深瞭解顧客滿意的重要性，所以我們把顧客的心意、創意轉化成實際的商品…成為獨一無二的專屬禮物。

為了不斷的突破及成長，我們誠摯邀請您加入我們的團隊!

*Jun-Hong Corporation Ltd. was founded in Taichung in 2012, and its business was mainly focused on design, which enabled it to be a company specializing in customized merchandise. We deeply understand the importance of customer satisfaction, therefore we transform our dear customers' minds and ideas into realistic products... making them become one of a kind, exclusive gift.*

*In order to make constant breakthrough and progress, we wholeheartedly ask you to join our team!*

### 客製相片夜燈

#### *Customized night lamps with photos*

一個紀念，讓人更懂得生活，一份心意，用自己的方式讓距離更近些，一個難忘的禮物，捕捉與您的每一天，最有心意創意的不尋常難忘的禮物。紀念美好的底片時光，更美好、更獨特、享受不一樣的完美照片夜燈

*One memory, makes you know better how to live your life. One sincere gesture, shortens the distance in a personalized way. An unforgettable gift, captures every single day spent with you. The most creative, unusual and memorable gift. To memorize the good times on film,*

*more beautiful, more characteristic, enjoys a different, perfect night lamp with photos.*

你是不是有一個真摯的愛情…

*Have you had a sincere love?...*

你是不是有很久沒見面的朋友…

*Any friends that you haven't seen for long?...*

你是不是有一個特別思念的家人或好友…

*Any family member or friend that you've missed dearly?...*

你是不是有很多來不及表達的心情故事…

*Have you had any life stories that couldn't be told in time?...*

Sylvia 典藏精品總是給您最具創意及驚嘉的客製化禮物。

*Sylvia Classic Fineries always provides you with the most innovative and surprising customized gift.*